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Svar på fråga 2024/25:238 av Yasmine Bladelius (S) 
Anmälningsplikt i vården 

Yasmine Bladelius har frågat mig om jag tänker ta några 

initiativ, och i så fall vilka, mot bakgrund av den stora och 

växande oron från vårdpersonalen i frågan om införandet av en 

”angiverilag” samt att ett stort antal kommuner och regioner 

kräver att välfärden ska undantas från kravet att ange 

papperslösa i de fall dessa kommer i kontakt med deras 

verksamhet. 

Jag vill inledningsvis understryka att patientsäkerhet är en 

mycket viktig fråga för regeringen. 

Den pågående Utredningen om stärkt återvändandeverksamhet 

(Ju 2022:12) har bl.a. i uppdrag att lämna förslag på en reglering 

som innebär ett utökat informationsutbyte mellan myndigheter i 

syfte att bl.a. stärka arbetet med verkställighet av 

avlägsnandebeslut. I tilläggsdirektiven anges bl.a. att vissa 

situationer, exempelvis inom sjukvården, kan behöva undantas 

från informationsplikten för att regleringen ska vara rättssäker 
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och inte leda till orimliga effekter för enskilda. I utredarens 

uppdrag ingår därför att bedöma hur regleringen ska utformas 

och vilka situationer som ska undantas. De författningsförslag 

som lämnas ska vara i enlighet med de internationella regler och 

konventioner som Sverige har åtagit sig att följa, bl.a. 

Europakonventionen och barnkonventionen som båda gäller som 

svensk lag. 

Uppdraget ska redovisas senast den 29 november 2024. Jag kan 

inte föregå utredningens arbete utan inväntar nu dess förslag 

och slutsatser. 

 

Stockholm den 30 oktober 2024 

 

 

Acko Ankarberg Johansson 
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